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Skladno	  z	  rednimi	  volitvami	  v	  organe	  OZS	  je	  bilo	  na	  volilni	  skupščini	  dne	  6.11.2012	  izvoljeno	  novo	  vodstvo	  OZS.	  V	  kako	  
resnih	  časih	  se	  nahajamo,	  je	  dokazalo	  število	  delegatov	  na	  skupščini,	  ki	  so	  se	  zbrali	  v	  največjem	  številu	  doslej.	  	  
	  
Najprej	  se	  na	  tem	  mestu	  vsem	  tistim,	  ki	  so	  mi	  dodelili	  glas	   in	  zaupali	  vodenje	  OZS	  za	  naslednje	  štiriletno	  obdobje	  še	  
enkrat	  najlepše	  zahvaljujem.	  
	  
Vodenje	  takšne	  organizacije	  ni	  samo	  po	  sebi	  umevno	  in	  mnenja	  sem,	  da	  smo	  pred	  izredno	  zahtevnimi	  nalogami.	  Stvari	  
ne	  bo	  moč,	  to	  se	  sedaj	  že	  dovolj	  nazorno	  kaže,	  spremeniti	  preko	  noči.	  Prav	  tako	  je	  izboljšava	  nekaterih	  situacij	  proces,	  
ki	  ga	  ne	  more	  izpeljati	  en	  človek,	  ampak	  je	  to	  naloga	  vseh	  nas	  vključno	  s	  klubi,	  ki	  ste	  ustanovitelji	  OZS.	  
	  
Pri	  opredelitvi	  vloge	  OZS	  menim,	  da	  izstopata	  dve	  področji.	  Prvo	  je	  organizacija	  tekem	  državnega	  prvenstva	  in	  pokala	  
Slovenije.	  Ocenjujem,	  da	  je	  to	  področje	  organizirano	  in	  izvedeno	  dobro.	  Drugo	  zahtevnejše	  in	  kompleksnejše	  področje	  
pa	  so	  reprezentančne	  akcije.	  Te	  so	  ena	  ključnih	  nalog	  in	  obremenitev	  OZS.	  Seveda	  je	  to	  področje,	  na	  katero	  običajno	  
leti	  precej	  pripomb,	  ob	  zavedanju,	  da	  razmere	  nikoli	  ne	  bodo	  dovolj	  dobre	  in	  dovolj	  usklajene	  za	  vse.	  Pogoji	   in	  obseg	  
akcij	  pa	  so	  v	  največji	  meri	  odvisni	  od	  materialnih	  okvirov.	  
	  
Če	   se	   dotaknem	   poslovanja	   in	   plana	   prihodkov	   za	   leto	   2012	   je	   evidentno,	   da	   je	   prihodek	   iz	   naslova	   sponzorstev	  
manjši	   od	   planiranega	   a	   ocenjujem,	   da	   v	   danih	   okoliščinah	   še	   vedno	   zadovoljiv.	   V	   prihodnje	   pa	   se	   bo	   potrebno	  
prilagoditi	  realnim	  razmeram.	  V	  okviru	  načrtovanja	  akcij	  in	  s	  tem	  povezanih	  stroškov	  bomo	  morali	  	  biti	  bistveno	  bolj	  
previdni	  in	  racionalni.	  	  
	  
Menim	   tudi,	   da	  moramo	   v	   prihodnje	   okrepiti	   vlogo	   generalnega	   sekretarja	   in	   pisarne	  OZS.	   Takšno	   je	   tudi	  mnenje	  
klubov,	  saj	  le	  ta	  ni	  več	  takšna	  kakršno	  klubi	  potrebujete	  in	  pričakujete.	  Kar	  nekaj	  konkretnih	  korakov	  v	  tej	  smeri	  je	  že	  
bilo	  storjenih.	  Tudi	  glede	  samega	  delovanja	  komisij	  sem	  mnenja,	  da	  je	   le	  teh	  preveč	  in	  ne	  služijo	  svojemu	  namenu.	  
Zato	  menim,	  da	  je	  nekatere	  potrebno	  združiti,	  v	  njih	  pa	  naj	  delujejo	  ljudje,	  ki	  bodo	  funkcije	  z	  veseljem	  in	  odgovorno	  
opravljali.	  Moj	  predlog	  je,	  da	  konkretne	  korake	  v	  tej	  smeri	  opravimo	  že	  na	  naslednji	  skupščini.	  
	  
Za	   reprezentančne	   selekcije	   bo	  potrebno	  pripraviti	   ustrezne	  programe,	   ki	   bodo	  usklajeni	   z	   razpoložljivimi	   sredstvi,	  
ostajam	  pa	  mnenja	  ,	  da	  se	  reprezentance	  vrnejo	  v	  nekatera	  lokalna	  okolja,	  kar	  bi	  lahko	  bistveno	  znižalo	  stroške	  samih	  
priprav.	  Prve	  aktivnosti	  v	  tej	  smeri	  so	  že	  bile	  storjene.	  
	  
Uresničili	   smo	  napoved,	   da	   bomo	   sestavili	   kompetentno	   in	   aktivno	   predsedstvo	   v	   katerem	  bodo	   tudi	   predstavniki	  
gospodarstva.	  V	  predsedstvo	  je	  bilo	  potrjenih	  8	  članov	  predsedstva	  in	  en	  častni	  član,	  kar	  je	  osnova	  za	  nemoteno	  delo	  
OZS	  v	  prihodnje.	  	  
Po	  prevzemu	  vodenja	  OZS	   je	  bilo	   v	   dveh	  mesecih	  do	   konca	   leta	  opravljeno	   veliko	   aktivnosti	   in	   številni	   razgovori	   s	  
potencialnimi	  sponzorji.	  Skupaj	  s	  strokovnim	  svetom	  pa	  smo	  odbojko	  na	  nacionalnem	  nivoju	  uspeli	  premakniti	  v	  prvi	  
razred.	  To	  nam	  omogoča	  izdatnejše	  financiranje	  panoge	  iz	  sistemskih	  virov.	  
	  
Poseben	  poudarek	  je	  potrebno	  tudi	  v	  prihodnje	  posvetiti	  ženski	  odbojki	  ter	  odbojki	  na	  mivki,	  saj	  je	  ta	  z	  marketinškega	  
vidika	  očitno	  najbolj	  zanimiva.	  	  
	  
Ob	   koncu	   vabim	   vse	   tiste,	   ki	   ste	   pripravljeni	   pomagati	   pri	   delovanju	   OZS,	   da	   se	   nam	   pridružite,	   saj	   si	   vodenja	   in	  
delovanja	  zveze	  ne	  predstavljam	  individualno	  temveč	  timsko.	  
	  
S	  športnimi	  pozdravi,	  
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